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Protokół 
z XXI  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 29 sierpnia 2012r. w godz.  od 9.00 do 12.05  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 

Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

Proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Przedstawienie oferty współfinansowania zakupu lasera dla Szpitala 

Specjalistycznego w Kościerzynie przez jednostki samorządu terytorialnego 

Powiatu Kościerskiego. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012r. 

8. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie w I 

półroczu 2012r. 

9. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych do 

rozpoczęcia roku szkolnego 2012/2013. 

10. Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2012r. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach:   

a) zatwierdzenia regulaminu nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy 

Liniewo, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu 

budżetowego, 

c) zmieniająca Uchwałę Nr VIII/54/2003 Rady Gminy Liniewo z dnia 8 lipca 

2003r. w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Liniewo, 

d) sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek o nr geodezyjnym 53, 86, 87, 120, 88, 89, 106/1, 91, 92, 93, 95, 96, 

i 97/2 położonych w miejscowości w obrębie geodezyjnym Chrztowo w 

gminie Liniewo, 
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e) sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki o nr geodezyjnym 271 położonej w miejscowości Orle obręb 

geodezyjny Garczyn, w gminie Liniewo, 

f) zmian w budżecie gminy. 

12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Ad. 4 

Przedstawienie oferty współfinansowania zakupu lasera dla Szpitala 
Specjalistycznego w Kościerzynie przez jednostki samorządu terytorialnego 
Powiatu Kościerskiego. 
 

Przedstawiciele Szpitala specjalistycznego w Kościerzynie przedstawili ofertę 
lasera. 
 
Stanisław Burek – chciałbym zaapelować, że koło szpitala nie ma gdzie postawić 

samochodu. 

 

Dyrektor Szpitala Specjalistycznego – mamy jeszcze niewykorzystaną część terenu 

wokół szpitala, którą planujemy w najbliższym, czasie przeznaczyć na parking.  

 

Jacek Kmieciak – ostatnio została podwyższona kwota za parkowanie z 2 do 5 złotych, 

dla tych, którzy muszą jeździć na rehabilitację po 2 tygodnie jest to drastyczny wzrost. 

 

Dyrektor Szpitala Specjalistycznego – patrzyliśmy jakie kwoty są w innych szpitalach i 

w Trójmieście jest 8zł/h, a u nas 5zł za cały dzień. 

  

Ad. 5 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 
Ad. 6 
Interpelacje i wnioski radnych 

 

Stanisław Burek – składam formalny wniosek o  postawienie znaku ograniczającego 

prędkość do 30km/h na zakrętach na drodze Lubieszyn – Wysin. Był już tam śmiertelny 

wypadek, ostatnio też doszłoby tam do tragedii, gdy ciągnik wyjeżdżał z pola i przejeżdżał 

tamtędy samochód. Krzaki na tych zakrętach też ograniczają widoczność, 

- zwracam się o wyczyszczenie rowu wzdłuż drogi Lubieszyn – Wysin, rów nie był od 

dawna czyszczony, 
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- czy Pan Wójt podjął już konkretne decyzje w sprawie przydomowych oczyszczalni 

ścieków? 

 

Ryszard Kruszyński – jaki jest status naszego spędu, musimy starać się, aby ten Pan co 

skupuje tuczniki nie uciekł od nas. 

 

Jerzy Czapiewski – na początku Pan Redaktor Łuczkiewicz interesował się co się dzieje w 

sołectwach, a teraz w ogóle nie kontaktuje się ze sołtysami  i radnymi. Jak była Wiesia 

Łankowska to zawsze zadzwoniła i dowiadywała się co dzieje miejscowościach. Pan 

Łuczkiewicz nie zapyta i nie dowiaduje się i potem głupoty wypisuje w naszej gazecie. 

 

Sławomir Zabrocki – jestem niezadowolony w sprawie krzaków na drodze Chrósty 

Wysińskie - Nowy Wiec, o które wnioskowałem 31 stycznia i 10 lipca tego roku, krzaki w 

dalszym ciągu nie są usunięte, a rolnicy którzy muszą dostać się na swoje pola muszą 

nadkładać po klika kilometrów, bo nie mogą przez tamten odcinek drogi przejechać, bo z 

jednej strony są niewycięte krzaki a z drugiej pole kukurydzy. 

 

Marcin Łankowski – czy wiadomo co się dzieje z budynkiem PKP przy ulicy Dworcowej, 

był pan który prowadził wstępne rozmowy i już wiadomo, że dojście do budynku ma się 

zmienić, 

- na tej samej ulicy stały duże kosze na śmieci i zniknęły, co się z nimi stało? 

- jak się ma sprawa firmy Pana Mielnikow? 

 

Jerzy Bałachowski – chciałbym podziękować za tak szybkie zajecie się tematem 

gradobicia. Można ewentualnie liczyć na umorzenie podatków i zapewne nic poza tym, ale 

można zadziałać, aby  przyśpieszyć wypłatę dopłat dla rolników, 

 - w Wysinie niedawno był pożar u Państwa Myszk, mają założone krokwie, ale na 

położenie blachy ich już nie stać. Może warto byłoby zorganizować jakaś zbiórkę dla nich. 

 

Grzegorz Michnowski – w naszej gminnej gazetce było, że Mikołaj Kosiecki. Na jakiej 

zasadzie przyznano mu to stypendium. Zebrała się komisja i tam nie było Pana 

Kosieckiego. Na jakiej zasadzie otrzymał stypendium? Czy na zasadzie pyskówek? 

 

Zbigniew Rekowski – na drogach z Orla do Garczyna i do Starych Polaszek panowie 

wycinali miesiąc odcinek pół kilometra krzaków, a resztę zostawili i nic się tam nie dzieje. 

 

Ad. 7 
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012r. 
 
Nikt nie wniósł żadnych uwag ani zapytań. 

 
Ad. 8 
Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie w I 
półroczu 2012r. 

 
Nikt nie wniósł żadnych uwag ani zapytań. 
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Ad. 9 
Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych do 

rozpoczęcia roku szkolnego 2012/2013 
 

Grzegorz Michnowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – Komisja Oświaty zrobiła 

objazd szkół. W przedszkolu obiecaliśmy w zeszłym roku, ze najdą się pieniądze na dywan i 

wymianę pieca ogrzewania centralnego, no i nie znalazły się. Przydałby się tam dywan, bo 

podłoga ma nierówności i jakieś dziecko może się przewrócić i zrobić krzywdę sobie. W 

szkole w Liniewie przydałoby się poprawić elewacje, bo odpada całymi płatami. W 

Garczynie szkoła lśniła. Dach wymaga tam wymiany i okna w sali gimnastycznej. W 

Głodowie  3 sale jeszcze są do zrobienia . Co mi się rzuciło to zapach szamba w zerówce. W 

Wysinie stołówka jest za salą lekcyjną, nie wiem jak to jest zorganizowane, gdy przechodzą 

tam z zupą, może trzeba było by w stołówce zrobić drzwi na zewnątrz. W bibliotece 

brakuje jakiegoś stolika i krzesełek, aby dzieci mogły sobie usiąść. W pawilonie zostały 

wymienione okna i nie są odpowiednio zabezpieczone parapety, bo przez szpary woda 

zachodzi. Na boiskach w Wysinie i w Głodowie trzeba wysypać wapna i polifoski, bo trawa 

tam jest blada i słaba. Należy się cieszyć, ze mamy tyle szkół i w takim stanie jakim są. 

Każdy dyrektor dba o swoją szkołę. 

 

Skarbnik – w sprawie przedszkola to panie maja obowiązek to zgłosić do dyrektora. 

Elewacje w szkole w Liniewie można zabezpieczyć, żeby w przyszłości nie odpadała. W 

Garczynie bardzo dużo się robi, ale nie da się zrobić wszystkiego w jednym roku trzeba 

rozłożyć. W Głodowie trzeba zrobić 2 klasy, bo SANEPID przyczepił się do dwóch dziurek w 

podłodze i w zaleceniach wykazał, że musi to zostać robione. W Wysinie stolik i krzesła to 

muszą we własnym zakresie poprzynosić. W sprawie okien to tam  pewnie jeszcze nie 

zostało zakończone. 

 

Wójt – było spotkanie z dyrektorami, wskazałem kierunek działalności szkoły i wytknąłem 

wszystkie mankamenty. Dyrektorzy wiedzą co robić, mamy ustalenia co do przyszłego 

roku. To nie jest łatwy temat, my w tym nie siedzimy tak jak dyrektorzy. Sprawy boisk 

kierowane do referatu powinny być kierowane do dyrektorów, bo to oni są za to 

odpowiedzialni.  

 

Grzegorz Michnowski – to są nasze sugestie. 

 

Wiesław Szarmach – to niedopuszczalne, żeby na sesji nie było nikogo z Dyrektorów. W 

tym momencie mówimy do ściany, jak nie mogą przyjechać to niech wyślą swoim 

zastępców albo kogoś wyznaczą. 

 

 

Wójt – zostali wezwani do kuratorium, ale na przyszłość nie może się powtórzyć takie coś, 

że nikogo nie ma ze szkół. 

 

Ad. 10 

Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2012r. 
 
Nikt nie wniósł żadnych uwag ani zapytań. 
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Ad. 11 
Podjęcie uchwał w sprawach:   

 

a) zatwierdzenia regulaminu nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy 

Liniewo 

 

Sekretarz Gminy wyjaśnił zebranym powód ponownego pojawienia się 
uchwały na sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu 

budżetowego, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

c) zmieniająca Uchwałę Nr VIII/54/2003 Rady Gminy Liniewo z dnia 8 lipca 2003r. 

w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Liniewo, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

 

d) sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

o nr geodezyjnym 53, 86, 87, 120, 88, 89, 106/1, 91, 92, 93, 95, 96, i 97/2 

położonych w miejscowości w obrębie geodezyjnym Chrztowo w gminie Liniewo, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

 

e) sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o 

nr geodezyjnym 271 położonej w miejscowości Orle obręb geodezyjny Garczyn, 

w gminie Liniewo 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

 

f) zmian w budżecie gminy 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

Ad. 12 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 

 
Wójt – ograniczenie prędkości, wycięcie krzaków i wyczyszczenie rowu na drodze 
Lubieszyn – Wysin – przekażemy te informacje zgodnie z kompetencjami do Zarządu Dróg 

Powiatowych, bo to nie są nasze zadania, 

- artykuły w gazetce – redaktor uzyskał informacje tylko od jednej strony, przyjmuje do 

wiadomości i przeprowadzę rozmowę z Panem Łuczkiewiczem, 

 - Milenikow – wycofuje się z inwestowania w Liniewie, przenosi się do Zblewa i zabiera ze 

sobą 30 miejsc pracy. Miejsce na biogazownię będzie teraz przed Liniewem na terenach 

inwestycyjnych, pomyślimy nad ułatwieniem startu firmie, może jakieś ulgi podatkowe. 

Jeżeli nie damy szansy zainwestowania, nikt nie będzie chciał do tej gminy zawitać. 

- gradobicie – rolnicy mogą się starać o kredyty, a jest to 130 gospodarstw. 

Odszkodowanie od upraw jest o wiele trudniejsze niż w przypadku np. zerwania dachów. 

Bardzo Dorym pomysłem jest przyśpieszenie wypłaty dopłat dla rolników., 

- stypendium dla Mikołaja Kosieckiego – sprawa jest przykra i dla mnie, jeżeli ktoś już 3 

raz pod rząd nie może w terminie złożyć wniosku o stypendium i jeszcze ma pretensje. 

Następnym razem nie będzie po prostu przyjęte, 

- wycięcie krzaków na drodze Orle – Stare Polaszki – tyle interpelacji i nic się nie dzieje 

w tej sprawie, tak nie może być. Coś może być nie tak z wykonawstwem. W starostwie było 

kilkakrotne podejście i nic. 

 

Piotr Piwowarczyk – spęd – do tej pory to spęd przyjmował tuczniki i mieliśmy swoje 

numery stada, ale po kontroli w Inspekcji Weterynarii okazało się, że tak nie może być. 

Teraz będziemy dzierżawili budynek panu skupującemu tuczniki, 

- budynki PKP – nic nam nie wiadomo w tej sprawie, bo PKP nie zwróciło się do nas z 

żadnym pismem. 

 

Krystian Breski – przydomowe oczyszczalnie ścieków – zaprosiliśmy dzisiaj na spotkanie 

wszystkich, którzy zakwalifikowali się do programu. Reszta to lista rezerwowa, jeżeli uda 

się to z listy rezerwowej zorganizujemy spotkanie z późniejszym terminie, 

- krzaki na drodze Chrósty Wysińskie – Nowy Wiec – problem z realizacją jest z powodu 
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braku ludzi w referacie, mamy propozycje, aby ktoś z sołectwa wyciął te krzaki Pan 

Zabrocki mógłby to koordynować, 

- kosze  - to nie były kosze tylko selektywna zbiórka i znajdowały się tam zamiast plastiku, 

szkła znajdowały się tam śmieci typowo gospodarcze. Zostały przeniesione w inną część 

Liniewa przy zgodzie Rady Sołeckiej. W Liniewie Selektywna zbiórka nie sprawdza się tak 

jak w innych sołectwach. 

 

Ad.13 
Wolne głosy i wnioski 
 

Pani Gabriela Borowicka zaprosiła wszystkich zebranych na targi jesienne 

połączone z dożynkami w Lubaniu w dniach 15 – 16 września 2012r. 
Poinformowała także o możliwości zgłaszania sałatek przez KGW na konkurs. 
 
Brunon Kupper -  my mieszkamy na Chróstach Wysińskich a na wielu domach wiszą 

tabliczki z nazwą „Wysin Chrósty”, trzeba to zmienić. 

 

Piotr Piwowarczyk – obowiązkiem każdego właściciela jest zadbać o to żeby odpowiednie 

tabliczki na budynkach. Jest to temat do poruszenia na zebraniu wiejskim. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.05 

 
 

 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                        Wiesław Szarmach 
                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  

 

 

 


